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Fylkesmannen i Hordaland

Sakshandsamar, telefon Vår dato Vår referanse
Håvard Rød, 5557 2143 10.04.2018 2018/4529 334

Dykkar dato Dykkar referanse
05.04.2018

Meland kommune,
Postboks  79,

5906 Frekhaug

Kommunal garanti for spelemidlar - fotballhall

Fylkesmannen har motteke brev av Sapril då. om kommunal garanti.

Meland kommunestyre har i møte 2l. mars då. gjort Vedtak om kommunal garanti, inntil kr  5
mill., for spelemidlar til fotballhall ved F ossamyra idrettspark.

Garantien blir gitt om sj ølvskuldnargaranti. Garantitida er 20 år frå tidspunktet for utbetaling
av spelemidlar.

Fylkesmannen godkjenner kommunestyret sitt Vedtak om å gi kommunal garanti.

Med helsing

Rune Fjeld Håvard Rød
ass. fylkesmann seniorrådgivar

Brevet er godkjent elektronisk og har derfor' inga underskrift.
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ldrettsfunksjonell  forhåndsgodkjenning - fotballhall og rehabilitering av eldre

kunstgressbane - tildeling av spillemidler

Fossemyra idrettspark er Meland kommune sitt største anlegg. Anlegget startet som en

fotballbane med grusdekke tilbake til 1979. Med økonomisk hjelp fra Trond Mohn har

anlegget vært gjennom en formidabel utvidelse. Stiftelsen Meland Aktiv har plassert sin

kultur-idrettshall plassert på Fossemyra.

Selv om Fossemyra i dag fremstår som et flott anlegg, har kunstgressbaner en begrenset

levetid. Første kunstgressbane på Fossemyra stod ferdig i september 2001. Normal levetid

for en kunstgressbane var i den tid oppgitt til 10 - 12 år. Med kyndig drift og vedlikehold,

utført av få personer, har banen oppnådd en levetid langt utover det vi kunne forvente. Nå

etter snart 18 års hardt bruk, er tiden kommet for en rehabilitering av banen fra 2001. Vi skal

huske at utviklingen innen kunstgressbaner har vært stor de siste 10 - 15 årene.

Fotball er og kommer til å forbli en utendørs idrett. Det utelukker ikke at det er et stort behov

for at fotball også kan spilles innendørs. Nok en gang stiller Trond Mohn opp og gir IL

Kvernbit en storslått gave i form av en ny fotballhall på Fossemyra. Begrunnelsen Trond

Mohn gir er først og fremst at han er imponert over den måten laget klarer å opprettholde en

høy dugnadsinnsats og nevner spesielt innsatsen som gjøres av daglig leder Trond Egil

Soltvedt.

Fotballhall kommer til å gi våre unge medlemmer enda bedre treningsforhold. Spesielt de

aller yngste og kanskje i større grad jenter enn gutter, faller fra når treningene skal foregå

under vanskelige forhold utendørs om høst og vintermånedene. Jentefrafallet er noe som

ikke bare bekymrer IL Kvernbit, det er et problem som diskuteres mye også i Norges Fotball

forbund. Vi er rimelig sikker på at frafallet generelt blir lavere med bedre treningsfasiliteter

gjennom høst og vinter.

Arealbehov ved utbygging:

Rehabilitering av kunstgressbane og bygging av ny fotballhall vil skje innen regulert område

til idrettsformål. Liten grusbane i sør vil bli oppjustert og bli tatt inn i en ny kunstgressbane.

Finansiering av planlagt rehabilitering og bygging av fotballhall

Trond Mohn vil fullfinansiere anlegget ved gaver til IL Kvernbit. IL Kvernbit vil i tillegg gå inn

med egenkapital og det vil bli utført dugnadsinnsats fra lagets medlemmer.

Drift og vedlikehold av anlegget

IL Kvernbit har i alle år drevet sitt eget anlegg med hensyn til daglig drift og vedlikehold.

Riktignok med begrenset økonomisk tilskudd fra Meland kommune. Idrettslaget ser for seg at

den modellen vil også gjelde de nærmeste årene. Hvordan drift og vedlikehold av

idrettsanlegg skal utføres i ny kommune Alver fra 01.01.2020 er ikke per dags dato bestemt.

Idrettslaget forventer økt kommunal støtte til drift i fremtiden.



Usikkerheter  ved  dagens  plan

Som Meland kommune er godt kjent med, har idrettslagets planer blitt gjenstand for protester

fra naboer til idrettsanlegget. Spesielt plassering av fotballhall har vært et diskusjonstema.

Kommunestyret har godkjent planene, likevel har naboene opprettholdt sin klage på

plassering. Idrettslaget har strekt seg langt ved å flytte fotballhallen lengre mot øst enn hva

som var planlagt. Naboene erfremdeles ikke fornøyd med plasseringen og har sendt klage til

Fylkesmannen i Hordaland. Fylkesmannen har normalt 12 uker på seg til å behandle slike

klager. Det betyr at det er ventet en endelig avklaring innen 4 - 6 uker fra dags dato.

Det betyr at idrettslaget har ikke kunnet inngå en endelig avtale med leverandører av

fotballhall eller leverandør av kunstgress. Entreprenør som skal stå for selve oppbygging av

baneanlegget er valgt, men prisen på jobbene er ikke avklart på grunn av klage fra naboer.

Derfor kan ikke idrettslaget vedlegge en fullstendig oversikt over:

- Universell utforming

- Situasjonsplan

- Kostnadsoverslag

- Plan for finansiering og drift

- Dokumentasjon av plassering mot andre tilhøve

- Tegninger

- Dokumentasjon på eiendomsforholdene (kommunen arbeider med denne saken)

- Behovsoppgave for anlegget foreligger

Ved behov for ytterligere informasjon, ta kontakt. Arbeidsgruppen vil selvsagt overgi all

informasjon som kreves når den foreligger. Vi må avvente klagesaken som nå ligger hos

Fylkesmannen i Hordaland før ytterligereinformasjon foreligger.

Frekhaug 22.02.2018

På vegne av arbeidsgruppen nedsatt av IL Kvernbit

Bjørn Tore Hesjedal


